
 

 Protokoll 131206 

 

Styrelsemöte i POMS – Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 

Närvarande: Anna Tidman, Stefan Lycknert, Kristina Lindberg, Carina Lindgren, 

Magnus Ivarsson, Pia Åkerlund.  

 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2  Föredragningslistan godkänns. 

 

§ 3 Fördelning av styrelseposter och ansvarsområden 

 Ordförande (bestämt sedan tidigare): Anna Tidman 

 Vice ordförande: bestäms vid nästa styrelsemöte 

 Sekreterare: Carina Lindberg 

 Kassör: Kristina Lindberg 

 Remissansvarig: Anna Tidman 

 Konferensansvar: hela styrelsen  

 Webbmaster och hemsidesansvarig: Magnus Ivarsson 

Poms-bladet: Stefan Lycknert (redigering och layout), Pia 

Åkerlund (innehåll, textredigering, rubriksättning, korrektur). 

Kontakt med Psykologförbundet/Yrkesföreningarnas nätverk: 
Pia Åkerlund och Magnus Ivarsson. 

Medlemsansvar och registerhantering: flyttas stegvis över till 

Akademikerservice. 

 

§ 4 Föregående protokoll gås igenom. Aktualiseras på nytt att 

hemsidan behöver uppdateras vad gäller språkbruk (ta bort ordet 

handikapp). Magnus ser över det.  

    

 

§ 5 Rapporter 

 Inga rapporter.  

 

§ 6 Kassörsrapport samt nya medlemmar 

Kassören meddelar: 118 578 kronor finns på kontot. Konferensen 

med Eva Tideman gick med vinst. POMS har cirka 180 

medlemmar, 23 har ej betalat för i år. 

    

§ 7 Skrivelser 

 Har ej inkommit några. 

 

§ 8  Remisser 
 Har ej inkommit några. 

 

§ 9 Konferenser  

Höstkonferensen 2013 med Eva Tideman: 94 procent av dem 

som besvarade utvärderingsblanketten tyckte att konferensen var 

bra. Många hade velat ha någon form av handouts under själva 



 

föreläsningen. Stefan kommer att vidarebefordra Eva Tidemans 

powerpoints till de medlemmar som så önskar. 

Debatt med politiker inför valet: POMS är arrangör tillsammans 

med FUB. Planen är debatten hålls i maj 2014, om möjligt i ABF:s 

lokaler. POMS kan bidra med åtminstone 3 000 kronor. Magnus 

håller i kontakten med politiker och söker efter en moderator. 

Tvådagarskonferens 2014: Vi beslutar att konferensen hålls i 

Stockholm. Till nästa gång funderar alla på lämpliga föreläsare och 

dragplåster. 

 

§ 10 POMS kontakter med andra organisationer: Inga kontakter 

 

§ 11 Diskussion med Peter Karlsson från Psykologpartners om 

vilken typ av specialistutbildningar som psykologer inom 

habiliteringen har behov av. Psykologpartners håller på att 

sammanställa en ansökan till specialistrådet om sina kurser. Några 

förslag från styrelsen: fördjupade kunskaper om utredning av 

personer på låg funktionsnivå, att arbeta med problemskapande 

beteende, hur arbeta med kbt och motiverande samtal med personer 

med autismspektrumtillstånd, social färdighetsträning.  

 

 § 12  POMS-bladet och styrelsens sida 

Deadline för nästa nummer är 17 mars. Uppslag för nästa nummer: 

Information om debatten som POMS arrangerar. Magnus kan göra 

minienkät med tre frågor till tre riksdagsledamöter. Referat från 

konferensen med Eva Tideman. Eventuellt intervju med Mattias 

Ehn som arbetar på dövblindteamet på habiliteringen i Stockholm 

och nu doktorerar inom området. Anna skriver styrelsens sida. 

 

 § 13 Webb-information 

Mattias har skickat förslag på två saker som kan läggas ut på 

hemsidan. Magnus lägger ut det plus annat material. Pia 

vidarebefordrar Mind-infobladet till Magnus.  

 

 

 § 14 Uppdrag åt POMS 
Psykologtidningens vetenskapsjournalist Peter Örn önskar tips på 

psykologer och forskare som kan skriva om eller intervjuas om 

forskning om funktionsnedsättningar. Vi sammanställer tipslista 

som Anna vidarebefordrar till Peter. 

 

§ 15 Förbundskontakter/YFN 

 Pia har varit på möte med Yrkesföreningarnas nätverk som bjöd in 

den nya ordföranden för Psykologförbundet, Anders Wahlberg, och 

förste vice ordföranden, Kerstin Twedmark, för att diskutera hur 

samarbetet mellan yrkesföreningarna och förbundet ska se ut 

framöver. Det bestämdes att varje yrkesförening ska få en mentor 

från Psykologförbundets styrelse. Poms mentor blir Anders 

Wahlberg som gärna medverkar vid exempelvis nästkommande 

styrelsemöte. Förbundet ser gärna att yrkesföreningarna medverkar 



 

i arbetet med specialistutbildningen, det vill säga på något sätt 

bidrar i det arbete som Kerstin Twedmark håller på med. Hur 

samarbetet med Kerstin Twedmark ska se ut är inte klart. 

 

 

                    § 16 Bordlagda frågor 

  Inga bordlagda frågor 

 

                        § 17 Övriga frågor 

- Logotyp för föreningen. Stefan har gjort ett första utkast från 

originalförslaget från 70-talet. Pia kontaktar sin bror som tillfrågas 

om han kan bearbeta logotypen grafiskt, eventuellt mot ersättning. 

- Digitalisering av gamla POMS-blad: Stefan har undersökt villkoren 

och vi fattar beslut om att POMS betalar för att Riksarkivet gör 

arbetet, vilket innebär att vi kan lägga ut alla gamla nummer på 

hemsidan.  

- Medlemsregistret: Ska övergå till Akademikerservice. Anna håller i 

kontakten för närvarande. Vi behöver bestämma när 

inbetalningarna ska gå ut och senast betalas samt uppdatera 

medlemsregistret. Anna kollar detta. Medlemskap i POMS gäller 

kalenderår, det vill säga även om man blev medlem sent på året, 

exempelvis i oktober, ska man betala på nytt från 1 januari. 

 

§ 17 Kommande mötestider 

- Nästa styrelsemöte blir 140214. 

 

§ 18 Mötet avslutas 

 

 

 

  För styrelsen   Justerare 

 

 

 

 

  Pia Åkerlund   Anna Tidman 

 Sekreterare   Ordförande 

 

 


